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JEGYZŐKÖNYV 

 
Budapest Főváros XV. kerületi Horvát Önkormányzat 

Képviselő-testület 2023. november 15.-én,  
16 órakor kezdődő rendkívüli nyilvános üléséről 

 
Az ülés helye: A Horvát Önkormányzat irodahelyisége  

(1152 Bp. XV., Szilas park 1-3. lp. B. fsz. 1.) 
 

Jelen vannak: Kuzma István elnök  
Pótári Attila elnökhelyettes  
Kuzma Istvánné képviselő 

 
Jegyző megbízottja: Palotai Dóra 
 
Meghívottak: 
 
Kuzma István elnök: Tájékoztatom a képviselőket, hogy a rendkívüli ülést a H.Ö. SZMSZ 15.§. alapján hívtam 

össze. Megállapítom, hogy az ülés határozatképes. Kérdés, hozzászólás a napirendhez? 
 
Kuzma István elnök: Hozzászólást nem látok, ismertetem a meghívó szerinti napirendi pontot és a határozat szö-

vegét, egyetértés esetén kérem a határozat elfogadását: 
Budapest Főváros XV. kerületi Horvát Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 2023. novem-
ber 15-i rendkívüli nyilvános ülés napirend pontját az alábbiak szerint fogadja el: 
1. A Márton nap rendezvény 60/2023 (XI.06.) HÖ határozat módosítása 
2. Egyebek 
 

Megállapítom, hogy a jelenlévő három képviselő 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta 
a javaslatot. 
 
65/2023 (XI.15.) HÖ határozata 
Budapest Főváros XV. kerületi Horvát Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 2023. november 15-i 
rendkívüli nyilvános ülés napirend pontját az alábbiak szerint fogadja el: 
1. A Márton nap rendezvény 60/2023 (XI.06.) HÖ határozat módosítása 
2. Egyebek 

 
******* 

 
1. A Márton nap rendezvény 60/2023 (XI.06.) HÖ határozat módosítása 
Szóbeli előterjesztő: Kuzma István 
Kuzma István elnök: Tájékoztatom a képviselőtestületet, hogy szerencsésen lezajlott Tótszentmártonban a Márton 

nap rendezvény. Pénteken elmaradt a megbeszélés Miljenko Horvát polgármester úrral, mert az nap volt a 
Vukovári megemlékezés, amin neki is részt kellett vennie, így szombaton délelőtt a helyettessel együtt 
utaztunk Donji Kraljevecbe a polgármester úrhoz megbeszélni az újévi koncert részleteit. A Márton nap 
rendezvény megnyitón jelen volt Cseresnyés Péter államtitkár, országgyűlési képviselő, aki a megnyitó 
után hamarosan elment Nagykanizsára a horvát nap rendezvényre. Nagyon szép volt a Márton napi mű-
sor. Sajnos az időjárás nem volt kegyes hozzánk, estére nagyon lehűlt a levegő és sűrű köd volt a környé-
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ken. Még szerencse, hogy a szállás lefoglalásakor megbeszéltem a polgármester asszonnyal, hogy ha 
szombaton este ködös idő lesz, akkor inkább vasárnap utazunk haza Budapestre. Megbeszéltük, hogy a 
szállás költségét, átutalással fogjuk kiegyenlíteni. A számlát hétfőn elküldte a polgármester asszony és 
akkor láttam, hogy kevés költséget szavaztunk meg a Márton nap rendezvény utazására. Javaslom, hogy 
emeljük meg az összeget 10.000 Ft-tal. Az utazásra, szállásra és étkezésre összesen 70.000 Ft-ot javaslok 
megszavazni. Kérdés, hozzászólás?  

 
 
Kuzma István elnök: Hozzászólást nem látok, egyetértés esetén szavazást kérek az alábbi határozat elfogadásáról: 

Budapest Főváros XV. kerületi Horvát Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Márton nap 
rendezvény 60/2023 (XI.06.) HÖ határozat összegét megemeli.  
Budapest Főváros XV. kerületi Horvát Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, a Márton nap rendez-
vény költségére összesen 70.000 Ft-ot szavaz meg, melyet a BGA-tól kapott támogatásból valósítanak 
meg. A Képviselő-testület az elnökre bízza, hogy eldöntse melyik támogatás terhére számolják el a fel-
használt összeget. 

 
Megállapítom, hogy a jelenlévő három képviselő 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta 
a javaslatot. 
 
66/2023 (XI.15.) HÖ határozata 
Budapest Főváros XV. kerületi Horvát Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Márton nap rendez-
vény 60/2023 (XI.06.) HÖ határozat összegét megemeli. 
Budapest Főváros XV. kerületi Horvát Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, a Márton nap rendezvény 
költségére összesen 70.000 Ft-ot szavaz meg, melyet a BGA-tól kapott támogatásból valósítanak meg. A Képvise-
lő-testület az elnökre bízza, hogy eldöntse melyik támogatás terhére számolják el a felhasznált összeget. 
 
 
Kuzma István elnök: Több közérdekű bejelentést nem látok, megköszönöm a képviselők munkáját, az ülést, bezá-

rom. 
 
 

K.m.f. 
 
 
         _____________________ 

jk-hitelesítő 
aláírása 

P.H. 
Kuzma István 

elnök 
 


